

Date: 2-09-2026

Reference: **WS2378529574**

Tender Notice

Mercy Corps is a non-religious, non-profit, and non-governmental international humanitarian organization.

تعتبر مرسى كور منظمة إنسانية دولية غير دينية وغير ربحية وغير حكومية.

Mercy Corps is seeking a Financial Service provider to provide Cash Transfer Services for Mercy Corps Programs Participants in Yemen for two years 2027-2028.

تبحث مرسى كور عن مزود خدمات مالية لتوفير خدمات التحويلات النقدية لمستفيدي البرامج في مرسى كور في اليمن لمدة عامين 2028-2027

If you are interested in submitting a bid, you will need to complete an Intent to Bid Form and submit it according to the guidelines below.

إذا كنت مهتمًا بتقديم العرض، فستحتاج إلى إكمال نموذج إبداء النية لتقديم وإرساله وفقًا للتعليمات الموضحة أدناه.

1. The suppliers can download the Intent to Bid from the attached files below.

1. يمكن للموردين تنزيل نموذج إبداء النية لتقديم العطاءات من الملفات المرفقة أدناه.

Completed Intent to Bid Forms must be submitted to Mercy Corps by **Thursday September 10th, 2026, before 4:00 pm** to:

Email completed Intent to Bid Form to ye-itb@mercycorps.org with the Tender Reference number in the email subject line.

يجب تقديم نماذج إبداء النية المكتملة لتقديم العطاءات بالإضافة إلى نماذج معلومات الموردين إلى **Mercy Corps** بحلول يوم الخميس 10 سبتمبر 2026 قبل الساعة 4:00 عبر:

أرسل نموذج إبداء النية لتقديم العطاءات عبر البريد الإلكتروني إلى: ye-itb@mercycorps.org مع الرقم المرجعي للعطاء في موضوع البريد الإلكتروني.

After the closing date of this Tender Notice, the Request for Bid will be sent to the suppliers who submitted Intent to Bid Forms. The Request for Bid will be sent according to the preference you have mentioned in the Intent to Bid Form.

بعد تاريخ إغلاق إشعار المناقصة هذا، سيتم إرسال طلب تقديم العطاء إلى الموردين الذين قدموا نماذج إبداء النية لتقديم العطاءات. سيتم إرسال طلب تقديم العطاء وفقًا للتفضيل الذي ذكرته في نموذج إبداء النية لتقديم العطاء.

Please note – you are NOT REQUIRED to submit your Price Offers at this stage.

يرجى ملاحظة أنه لا يتطلب منكم تقديم عروض أسعار خلال هذه المرحلة.